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	أ/سمية خالد 
مبرمجة تطبيقات الهاتف النقال
	Mr. Somia Khalid
Mobile Applications Programmer


	المؤهلات الأكاديمية:
	EDUCATION:

	·  بكالوريوس هندسة - كلية هندسة وحاسبات – جامعة المنصورة– جمهورية مصر العربية 2009.

	· Bachelor of Engineering - Faculty of Engineering and Computers - Mansoura University - Arab Republic of Egypt 2009.

	الشهادات / الدورات:
	CERTIFICATES/COURSES:  

	· شهادة الرخصة الدولية لتشغيل الحاسب الآلي ICDL
· شهادة MCSD
· شهادة GOOGLE APPS CDS
· Android Development Course
· Flutter and Dart Course
· شهادة ++C/C
· حاصلة على دورات برمجة في لغات: HTML- CSS - Java Script- - [Visual Basic- ASP.NET- C# - SQL Server

· دورة تعلم أساسيات البرمجة بلغة #C 
· دورة في  برامج Adobe Premiere – Adobe After Effects - Adobe Photoshop
· دورة تطوير تطبيقات إحترافية للآيفون والأندرويد
· دورة في تعلم برمجة التطبيقات من الجامعة الامريكية – جمهورية مصر العربية.

	• ICDL International Computer Driving License
• MCSD Certification
• GOOGLE APPS CDS Certification
• Android Development Course
• Flutter and Dart Course
• C/C .++ Certification
• Completed programming courses in languages: HTML - CSS - Java Script - [Visual Basic - ASP.NET - C# - SQL Server
• A course to learn the basics of programming in C#
• A course in Adobe Premiere programs - Adobe After Effects - Adobe Photoshop
• Professional application development course for iPhone and Android
• A course in learning application programming from the American University - Arab Republic of Egypt.

	مجال التخصص :
	Specialization:

	· البرمجة والتصميم وتقنية المعلومات
· انشاء وبرمجة تطبيقات ايفون، ابل، ايباد
· انشاء وبرمجة تطبيقات اندرويد
· انشاء وتصميم تطبيق متجر الكتروني
· تنفيذ واختبار وضمان الجودة لتطبيقات البرامج الحالية والجديدة.
· الحلول البرمجية
	• Programming, design and information technology
• Creating and programming iPhone, Apple, iPad applications
• Creating and programming Android applications
• Create and design an online store application
• Implementation, testing and quality assurance of existing and new software applications.
• Software solutions


	الخبرات:
	EXPERIENCE:

	· مبرمجة تطبيقات لدى شركة اليسر لتكنولوجيا المعلومات بجمهورية مصر العربية2010-2013.
· مبرمجة تطبيقات لدى مجموعة المستقبل لانظمة الكمبيوتر بجمهورية مصر العربية 2014-2017.
· مبرمجة تطبيقات لدى مجموعة التويجري لأنظمة الكمبيوتر- فرع جمهورية مصر العربية، منذ  2018 وحتى تاريخه.
· خبرة بلغات برمجة تطبيقات الهواتف الذكية لغة جافا (Java)، جافا سكريبت (Java Script)، (Xcode)، كوتلن (Kotlin)،Android Studio، سويفت (Swift)، (Objective C)، (CSS3)، (HTML5)، قواعد البيانات (SQL)، (Sketch) كذلك معرفة كبيرة في برامج التصميم كــ (Photoshop) و(IIIustrator).
· القدرة على برمجة تطبيقات الهواتف الذكية بطريقة ابداعية جذابة.
· خبرة في برمجة تطبيقات الجوال بأحدث وسائل تكنولوجيا برمجة التطبيقات مما يضمن تشغيل التطبيق على مختلف الاصدارات وتقديم تطبيقات معاصرة تلبي احتياجات العميل مع تقديم حلول برمجية لخصائص التطبيق تتناسب مع طبيعة وسلوك المستخدم.
· خبرة مهنية في تصميم تطبيقات مبتكرة غنية بالحلول التسويقية التي تضمن تحقيق النشاط التجاري الناجح للعميل من خلال تقديم تطبيقات تتميز بسهولة الإستخدام ومساعدة العملاء للوصول لتلك المعلومات بسهولة.
· تنفيذ العديد من المشاريع الخاصة بتطبيقات اندرويد وايفون والالمام بلغات البرمجة بالإضافة لمهارات اخرى كالمهارات التحليلية (مهارات حل المشاكل والاعطال) ومهارات الSTEM وهي مهارات العلوم والتكنولوجيا والهندسة والرياضيات.
	• Application programmer at Al Yusr Company for Information Technology in the Arab Republic of Egypt 2010-2013.
• Application programmer at the Future Group for Computer Systems in the Arab Republic of Egypt 2014-2017.
• Application programmer at Al-Twaijri Computer Systems Group - Egypt branch, from 2018 to date.
• Experience in smartphone application programming languages: Java, Java Script, Xcode, Kotlin, Android Studio, Swift, Objective C, CSS3, (HTML5), Databases (SQL), (Sketch) as well as great knowledge in design programs such as (Photoshop) and (IIIustrator).
• The ability to program smart phone applications in a creative and attractive way.
• Experience in programming mobile applications with the latest means of application programming technology, which ensures that the application runs on various versions and presents contemporary applications that meet the needs of the client while providing software solutions for the characteristics of the application commensurate with the nature and behavior of the user.
•Professional experience in designing innovative applications rich with marketing solutions that ensure the achievement of the client's successful business by providing applications characterized by ease of use and helping clients to access that information easily.
• Implementation of many projects related to Android and iPhone applications, knowledge of programming languages, in addition to other skills such as analytical skills (problem and faults solving skills) and STEM skills, which are science, technology, engineering and mathematics skills.


	العضويات:
	MEMBERSHIP:

	· نقابة المبرمجين المصريين
	• Egyptian Programmers Union


	  اللغات:
	Languages:

	· اللغة العربية (اللغة الأم)
· اجادة اللغة الانجليزية.
	· Arabic(Mother Language).
· Fluent English.





